



-/ Our seasonal menu...

Kick off with a relaxing de-tox based on reflexology and intuitive massage, adapted to each client's personal preferences and the therapist's 'diagnosis' – no two massages are the same! For the main course, Imaderm offers its acclaimed mesolift treatment based on facial mesotherapy, using a combination of hyaluronic acid, antioxidants, trace elements and vitamins to rehydrate and revitalize the skin. As an alternative, try a dose of oxytherapy (the current Hollywood favourite), a process based on pulsed doses of pure oxygen and active ingredients (hyaluronic acid and antioxidant vitamins) in serum form. The most natural way to attenuate lines and wrinkles, with spectacular results. The perfect menu for a radiant complexion, guaranteed to see you sparkle throughout the festive season.

... or à la carte

Imaderm offers a host of other treatments specially designed to ease away the signs of months of hard work. Choose from peeling, laser treatments, radio frequency, ultrasound and more, for enhanced well-being and optimal resistance to the rigours of winter. The full range can be combined with anti-ageing massages, for complete relaxation, a natural 'lift', and a sunny, summery complexion.

As the perfect complement to smart festive soirées, try our progressive, cosmetic dermo-pigmentation treatment, designed to enhance your very best features. Imaderm's therapists give you all the information you need for expert home make-up and your very own 'face gym' programme, too.

And for dessert – don't forget your nearest and dearest! Give the gift of an Imaderm treatment. Our gift vouchers are an invitation to relax in Imaderm's haven of peace and well-being.

Les fêtes de fin d'année chez Imaderm - / Celebrate the festive season, with Imaderm

Les fêtes de fin d'année : le temps des agapes et des cadeaux. Une jolie période de joie et de félicité. L'équipe Imaderm vous a concocté un menu « Spécial Fêtes » afin d'évacuer stress et tensions pour attaquer 2012, gonflé à bloc et traverser l'hiver avec de l'énergie à revendre.

- / The holiday season is a time for gifts and indulgence, joy and happiness. And what better way to see it through in style, than with Imaderm's special 'Festive Menu' of treatments, designed to evacuate stress and tension, boost your energy, and leave you fighting fit for 2012.

Au menu...

Commençons avec un soin « détox relaxant » basé sur la réflexologie et le massage intuitif qui consiste à adapter le massage en fonction des envies du moment de la personne et du ressenti de la praticienne, jamais le même soin d'un jour sur l'autre !

Ensuite en plat de résistance, Imaderm vous propose un traitement méso-lift, mésothérapie du visage, combinaison d'acide hyaluronique, d'antioxydants, d'oligoéléments et de vitamines pour réhydrater et revitaliser votre peau.

Autre choix, l'Oxythérapie, prisé par le tout Hollywood, est un procédé qui combine de l'oxygène pulsé et des principes actifs (acide hyaluronique et vitamines antioxydantes) contenus dans un sérum. Rien que du naturel pour l'atténuation

spectaculaire des rides.
Un vrai menu « coup de cœur » fera briller lors des soirées tous vos convives.

... ou à la carte

Mais Imaderm dispose de nombreux trésors pour gommer les signes d'efforts et de travail. Radiofréquence, Ultrasounds et bien plus encore. Une diversité de soins pour votre bien-être, dont les meilleurs corps vous aideront à traverser l'hiver du climat.

Au nombre de ceux-là, les massages anti-âge pointés et relifés vous feront totalement et relifés vos traits aux plus beaux jours.

Pour ces occasions délicieuses et habillées, vous pouvez opter pour une séance de maquillage progressive et progressive valeur vos plus beaux traits. souhaitez ensuite, en toute confiance, appliquer ces méthodes, les experts d'Imaderm penseront des cours de gymnastique faciale. En guise de dessert, n'oubliez pas vos proches ! Un petit cadeau de plaisir et pour qu'ils ne soient pas trop, Imaderm a pensé à vous. pose des

« bons cadeaux » variés sent venir se détendre et profiter de votre bien-être.

Une Cosmétologie dynamique – Si comme Laurent vous souhaitez avoir un visage radieux en toute saison, il existe, chez Imaderm, des traitements non invasifs. Destinés à revitaliser le visage en lui donnant tout son éclat, ces soins stimulent la peau, gommant les petites imperfections, de traiter les rides superficielles en traitement curatif et préventif pour tous les types de peau.

- / Dynamic cosmetology – If, like Laurent, you're looking for a radiant complexion year-round, Imaderm's non-invasive peeling and mesolift treatments could be just what you need. Designed to revitalize your facial complexion, the treatments stimulate the epidermis, gommant the small imperfections, and treating the superficial wrinkles. An optimal moisture treatment for the upper face, a preventative approach for all skin types.

Imaderm, Route de Florissant, 1 - Genève - +41(0)22 347 40 00 - www.imaderm.com